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Enkel fråga ställd till Utbildningsnämndens ordförande Pierre Jansson 

Under den senaste mandatperioden har omfattande satsningar gjorts på 1:1 dator till eleverna 

i Knivsta kommun. Under den tiden har inköp av fysiska läromedel fått stå tillbaka. En 

majoritet av lärarna anser att just analoga läromedel är ”mycket viktiga” för elevens 

kunskapsutveckling.  

Enligt vetenskapliga studier som Skolverket presenterar finns flera fördelar med tryckta 

texter. Vid digital läsning tillbringar läsaren kortare tid med att just läsa. De som hade läst 

tryckt text kunde på bättre sätt återge huvudpoänger. Regeringen gör en satsning på 

läromedel på 685 miljoner kronor nästa år och en halv miljard kronor årligen därefter, 2024. 

Det kommer ge fler skolor möjlighet att köpa in högkvalitativa läroböcker. Min fråga till 

utbildningsnämndens ordförande Pierre Jansson är: 

Kommer ni att ansöka om medel för inköp av läromedel till eleverna i Knivsta kommun?  
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